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Referat - Styremøte 31.1.23 – Kortversjon 
 

1. Behov for asfaltering av mange veier i vårt område 
Vi legger en denne teksten ut på våre sosiale medier:  
«Ris vel trenger dine innspill.  Fordi vinteren har variert så mye mellom pluss- og minusgrader 
er det blitt ekstra mye hull i veiene i vårt distrikt. Vi vil be Bymiljøetaten prioritere visse 
strekninger hvor det er behov for å asfaltere veistrekninger i hele dens lengde. Noen veier er 
blitt så dårlige at det er bedre med ny asfalt, enn at man lapper på hull til stadighet. Husk ; 
Bymiljøetaten vil sikkert prioritere strekninger med mye trafikk, gjennomgangsveier. Mindre 
veier og blindveier får neppe samme prioritet.  For øvrig minner vi om den fine App´n til Oslo 
kommune som heter Oslonøkkelen. Der kan vi alle sammen legge inn tips om hull i veier, 
mørke gatelys m.m. Så i stedet for å ergre seg – bruk denne.» 
Innspillene vi mottar blir videreformidlet til Bymiljøetaten og Bydel Vestre Aker. 
 

2. Rutine for søknader om støtte 
Styret arbeider med ny rutine for søknader om støtte. Straks den er klar blir den lagt ut på 
våre sosiale medier. 
 

3. Styrekandidater  
Ris Vel ønsker kandidater til styreverv.  Interesserte bes kontakte styret på  post@risvel.no  
Les mer om hvordan styret jobber, på www.risvel.no  
 

4. Slemdal  
Vårt forslag ble sendt til PBE for over et halvt år siden. De har fortsatt ikke kommentert. Vårt 
styremedlem har snakket med saksbehandler som informerer at de skulle skrive til oss snart. 
Først etter at vi har mottatt tilbakemelding fra PBE blir det aktuelt med nytt møte i Slemdal 
Planforum.  
 

5. Rikshospitalet 
Jan deltok på pressekonferansen der det ble meldt at aksjonsgruppen saksøker staten. Iht EU 
lovverk skal det utredes alternativer, og dette er ikke gjort. Etter dialog med Berg Nordberg 
Sogn Tåsen Vel er Ris Vel kommet inn som partsmedhjelper (økonomisk støtte til rettssaken).   
Ris Vel er støttespiller for de forhold som påvirker medlemmene våre: Naturpåvirkning og 
helikopterstøy. Vi tar ikke stilling til sykehussaken. 
 

6. Samarbeid med Frivillighetssentralen  
Ris Vel ønsker å samarbeide mer med Vestre Aker Frivillighetssentral. Sentralens daglige 
leder inviteres til vårt neste styremøte for å presentere arbeidet de utfører i bydelen.  
 

7. Gulleråsen stasjon 
Styret jobber videre med oppfølging av denne saken og ønsket om å få gjenåpnet stasjonen.  
 

8. Årsmøte, Årsrapport  
Datoen for årsmøtet er onsdag 31.5.23 kl 18 på Heminghuset. 
Årsrapport samt Styrets rapport til årsmøtet publiseres i god tid før dette. 



 
 
 
 

    

  
   

 

 
9. Oslo Velforbund møte 25.1  

Et av våre styremedlemmer deltok på møtet der det var diskusjon om hvordan vellene kan 
påvirke reguleringssaker og hvordan borgere kan komme ordentlig på banen. Mye positivt 
engasjement fra vel’enes side. 
 


